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Rozhovor s Michalem Šmardou, starostou Nového Města na Moravě 
   Mezi lidmi, kteří se zabývají klasickým lyžováním, biatlonem a nově horskými koly, byla a 

asi vždycky bude jistá rivalita, neboť každý je přesvědčen o tom, že jeho sport je tím 

nejdůležitějším a pro Nové Město se nejlépe hodí.  

   Klasické lyžování tu má nejdelší tradici, biatlon je komerčně nejzajímavější a bikeři jsou 

zase nejuniverzálnější, mají nejmenší nároky na počasí atd. My už ale dnes víme, že každý 

z těchto sportů má svoji výhodu a že se konkurence mění ve zdravé soutěžení, kdy lidé 

z jednotlivých sportů dokáží spolupracovat.  

   Sportovní areál je už tak velký a je v něm tolik neinvestováno, že se neobejdeme jak bez 

biatlonu, tak bez klasického lyžování, ani bez letních sportů, jako jsou horská kola, ale občas 

se sem daří dostat i inline brusle a další aktivity. 
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